

TABLE OF CONTENTS

目 录

Isolation of *Bacillus subtilis* with Broad-Spectrum Antagonism against Plant Pathogens and Its Spore Formation

(广谱性拮抗植物病原菌枯草芽孢杆菌的分离鉴定及芽孢形成条件的研究)

G. ZHANG, Y. Z. Y. JIN, Y. K. CUI, J. Y. PANG, R. Y. ZHU.....1

Observation of Biofilm of RA by Immobilizing on Glutaraldehyde Treated Silicon Surface

(醛基化玻片固定里默氏杆菌观察生物膜)

S. JIANG, D. R. LIAO, B. X. WANG, C. H. HUANG, H. J. CHEN, Y. J. GUO, M. T. HU.....9

Advances in Research on MicroRNAs Regulating Host Antiviral Innate Immunity

(MicroRNAs 调控宿主抗病毒天然免疫的研究进展)

T. T. HAN, L. GUO, Y. Y. SHEN.....15

In Vitro Hypoglycemic and Hypolipidemic Activities of LEP

(粒毛盘菌胞外多糖体外降血糖和降血脂活性研究)

Y. T. LIU, J. WANG, M. YE, J. L. LI.....22

Effects of Virulence-Related Factors EsxH of *Mycobacterium avium* on Macrophage Apoptosis

(鸟分枝杆菌毒力相关因子 EsxH 对巨噬细胞凋亡的作用)

Y. ZHANG, S. Y. HE, X. P. NING, S. TIAN, M. LING.....33

Construction and Antiviral Activity Analysis of Rongchang Porcine Interferon- γ Recombinant Baculovirus

(荣昌猪 γ 干扰素重组杆状病毒的构建及其抗病毒活性分析)

K. WANG, Y. YANG, Q. H. YU, S. L. HUANG, L. Y. XIE, L. RAN, Z. H. SONG.....40